
 

 

Bestyrelsesmøde i Hannedal Vejforening 10.juni.2018 
 
Tilstede: Ulrich, Thomas, Marit og Stine 
Afbud: Lars 
 
Dagsorden: 
 

1. Kloakarbejde 
2. Fjernvarme 
3. Tilmelding til sammenslutningen af grundejerforeninger 
4. Gule kantsten og trafiktælling 
5. Buddinge Batteri 

 
Referat: 

1. Under udbedringen af de sidste skader på kloakkerne efter fjernvarme arbejdet er 
der identificeret nogle skader af kloakfirmaet.  
Det skal afklares om kloakkerne tilhører os og om vi har vedligeholdelsespligt til 
dette. Thomas tager kontakt til Novafos og får det afklaret. 
 

2. De forskellige udbedringer er ved at være gennemført. Der skal derfor snarest 
gennemføres en endelig gennemgang af vejene med COWI. Bestyrelsen vil 
forsøge at få lavet en plan således at den enkelte grundejer kan deltage og 
bidrage med konkrete forhold der er ændret omkring ens egen parcel. 
Der findes tillige en stor del billede dokumentation som også skal medbringes til 
disse gennemgange. 
Bestyrelsen koordinerer yderligere når konkrete datoer foreligger. 
 

3. Marit tilmelder foreningen til sammenslutning af grundejere i Gladsaxe, som det 
blev besluttet til generalforsamlingen. Det kommer til at koste os ca. 500 kr/år. 
 

4. Maling af kantsten for at overholde 10m reglen omkring vores kryds afventer til 
vejene er endeligt genoprettet. Det samme med trafiktællingen. 
 

5. Gladsaxe Kommune er ved at lave en plan for Buddinge Batteri.  
Marit vil kontakte den ansvarlige i kommunen for at undersøge om det er muligt 
at holde et møde, hvor kommunen informerer om deres planer og hvor 
foreningens synspunkter også kan blive forelagt for kommunen 

 


